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Pp 

Drechterland 

Verslag vergadering 

Presidium Drechterland d.d. 18 december 2023 

Aanwezig: (CDA), Diepen (SPD), (PDL), 

END (coo) en) 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

P.F. 
Dijkman (voorzitter) 

en 
A. 

van 

Langen (griffier) 

1. 

Opening 

De 
voorzitter 

opent 

de 

vergadering 

en heet eenieder welkom. 

2. 

Verslag vergadering 

27 november 2023: 

Het 
verslag 

wordt 

overeenkomstig 

de 

notulering vastgesteld. 

  

3. 

Agenda 

raad en 

terugblik 

RTG 

De 
ondersteuning 

van de wethouder in de 

afgelopen 
RTG 

schoot tekort. 

Bij 

de stukken over 

het Streekbad waren de 

cijfers 

niet 

op 

orde en 

bij 

de 

rechtmatigheidsverordening 

en de 

Najaarsnota 

van De Som zat er niemand naast de wethouder. Dat betekende dat 

bijna 

alle 

vragen schriftelijk 

beantwoord moesten worden. 

Bij 

de 
RTG 

is 

ambtelijke ondersteuning 

belangrijker. 

merkt 

op 

dat de antwoorden 

op vragen pas 

laat 
komen, hij geeft 

toe dat 

sommige vragen 

ook laat 

zijn gesteld. 

De financiële 

uitwerking 

is 

belangrijk, 

wat 

gaat 

het kosten? 
Na 

de 

aanbesteding 

is de financiële 

uitwerking pas 

echt 

duidelijk. 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

  

4. 

Ingekomen 

stukken en 

mededelingen: 

a. 

Invulling 

extra 

bijeenkomsten: (besluitvormend) Recycleplan 

11 

januari, 

RES 18 

januari, 

WMO 

Beleidsplan 

en Beheer 

wegen 

5 
februari, bijpraten 

over de 

organisatie 

8 
januari voorafgaand 

aan 
3 SED 

radenbijeenkomst. Op 
4 

maart 

themabijeenkomst 

Woningbouwprojecten, op 

20 maart 3 SED 

radenbijeenkomst Omgevingsvisie 

en 

op 

3 

juni themabijeenkomst Woningcorporaties 

en 

op 

3 oktober 

opnieuw 

een 

themabijeenkomst Woningbouwprojecten. 

Het 

presidium 

neemt dit voor 

kennisgeving 

aan en stemt hiermee in. 

Het 

vergaderschema 

2023 wordt 

hierop aangepast. 

  

b. 

Termijnkalender (informerend). 

De voorzitter vindt dat er echt iets moet 

gebeuren 

aan de 

lay-out 

van de 

termijnkalender. 
De 

ervaring 

is 

overigens 

dat de 

organisatie 

hem wel beter invult. 
De 

griffier geeft 

aan zich 

nog 

eens over de 

lay-out 

te zullen 

buigen 

in 

overleg 

met de 

andere 

griffiers. 

Het voorstel over 

gemeentelijk vastgoed 

vervalt als 

gevolg 

van 

actuele 

ontwikkelingen 

aldus 
Wat 

wordt hiermee bedoeld? 
De 

griffier 

komt hier 

schriftelijk op terug. 

Het 

presidium 

stemt hiermee in. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

c. 

Mogelijk 

werkbezoek aan de Werf 

(gladheidsbestrijding), politie, 

ander voorstel? 

(discussie); 

De 

griffier vraagt 

waar de voorkeur van het 

presidium 

naar 

uitgaat 

voor wat betreft de 

organisatie 

van een werkbezoek. De voorkeur van de meerderheid 

gaat 

uit naar de 

politie. 

De brandweer komt aan de orde 

tijdens 

de 

regiovergadering 

in 

januari. 

Een 

bezoek aan de Werf zou 

overdag 

moeten 

plaatsvinden 

en dat lukt niet in combinatie 

met de werkzaamheden van de meeste raadsleden. 
Zou 

overigens 

wel zeer 

gewaardeerd 

worden door de medewerkers van de Werf. Individuele raadsleden die 

een keer mee willen 

op 

een 

strooiwagen zijn 

van harte welkom. Kan 

geregeld 

worden 

via de 

griffie. 



5. 

Conceptagenda Rondetafelgesprekken 

15 januari 2023: 

De 
griffier verduidelijkt 

de 

agenda. 

  

Cluster 1: 

-__1. Raadsvoorstel 

Verkeersplan 

2024 

(2024-01) (Onder Voorbehoud) 

- 

2. 
Vaststelling Bestemmingsplan 

't Houterhof 
(2024-02) 

- 

3. 
Vaststelling Erfgoedverordening 

Drechterland 

(2024-03) 

De 

griffier geeft 

aan dat voor deze 

volgorde 

is 

gekozen 

omdat de 

volgorde 

dan 

ongeveer 

hetzelfde 

blijft 

als het 

Verkeersplan 

niet komt. Verkeer is bovendien een 

onderwerp 

dat de 

nodige insprekers 

zou kunnen trekken evenals het 

bestemmingsplan 

't Houterhof. 

Door het 

presidium 

wordt met de 

RTG-agenda ingestemd. 

6. Drie raden 

uitje (Discussie MT): 

had 

vorige 

keer onvoldoende 

tijd 

om dit 

punt 

toe te lichten en 

geeft 

aan van de 

raadsadviseur een enthousiast verhaal 

gehoord 

te hebben dat Drechterland nu het drie 

radenuitje organiseert. Zij 

wil het in het Presidium 

graag 

hebben over nut en noodzaak mede 

gezien 

de kosten en de 

ervaring 

met het eerste drie 

radenuitje. 
De 

griffier geeft 

aan dat het 
3 

radenuitje 

wordt 

georganiseerd 

naar 

aanleiding 

van de evaluatie over de 

voortgang 

van de 

samenwerking 

van de raden binnen de SED. Er is 

afgesproken 

dat elke 

gemeente 

een keer 

organisator 

is en dat we daarna 

gaan 

evalueren. 

Vanwege 

de 

geringe opkomst bij 

het 

middagprogramma 

in Enkhuizen zullen we in Drechterland wat later starten. Een aantal 

presidiumleden 

is wel enthousiast over het eerste 3 raden 

uitje. 

Besloten wordt het een kans 

te 

geven. 

Na 3 

jaar 

zal er 

uitgebreider 

worden 

geëvalueerd 

om te besluiten of we hier in 

deze vorm mee 

doorgaan. 

Als we naar de Golfbaan 

gaan 

kan er wellicht iets worden verteld 

door 
ABWF. 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

  

7. 
Aangepast 

voorstel 

gedragscode integriteit 

raadsleden 

Naar 
aanleiding 

van de discussie in een 

voorgaand presidium 

is de 

gedragscode integriteit 

raadsleden 

aangepast. Nog 
niet overal staat voldoende 

duidelijk 

dat het 

gaat 

om 

bijvoorbeeld uitjes 

in de functie van 

raadslid, 
dat moet voldoende 

duidelijk zijn 

aldus 

Ml 

Ook zou 

hij 

een was/wordt 

lijst bij 

het voorstel willen zien. 
De 

griffier koppelt 

dit 

terug 

naar de 

opsteller, 

de 

verwachting 

is dat het stuk in 

april op 

de 

raadsagenda 

komt. 

(geanonimiseerd)

  

8. 
Rondvraag 

De 

griffier 

deelt mee dat anonieme brieven ter attentie van de raad achter een 

slotje 

worden 

geplaatst. 

Soms wordt de 

griffie gevraagd 

brieven te anonimiseren. De 

griffie vraagt altijd 

toestemming 

om de brief met naam 

openbaar 

te 

plaatsen. 

Aldus 

vastgesteld 

in de 

vergadering 

van het Presidium van 29 

januari 

2024. 

De 

griffier, 

De 
voorzitter, 

A. van 

Langen-Visbeek 

P.F. 

Dijkman 

(geanonimiseerd)



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


